

《单词百科:circuit-breaker是什么意思?circuit-breaker怎么发音?circuit-breaker的解释和用法》

英语单词circuit-breaker是什么意思?circuit-breaker怎么读?circuit-breaker怎么发音?简答网为您整理了circuit-breaker的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



circuit-breaker怎么读

circuit-breaker的读音:[s :kit breik]

circuit-breaker的意思

1、n.断路器，断路开关；

circuit-breaker的双语例句

1、 There is an internal circuit breaker to protect the instrument from overload.

内置有断路器，防止设备过载。

2、 This ground fault protection function may be incorporated into a circuit breaker.

这种功能可以一体化设计在断路器上。

3、 Test and set switch gear and circuit breaker relays for proper coordination.

测试并设置开关柜及断路器继电器的配位是否正确。

4、 In addition, the circuit breaker operation can also lead to voltage.

另外，断路器操作等也会引起过电压。

5、 Disconnect all the bushes before dismantling the automatic air circuit breaker.

在拆下自动空气断路器之前,先把所有母线脱开。

6、 This circuit breaker is handcart type, reasonable structure, convenient maintenance, safe usage.

本断路器为手车式, 结构合理, 维护简便, 使用安全可靠。

7、 Analysis on Static Magnetic Circuit of Magnetic Actuator for Vacuum Circuit Breaker.

真空断路器磁力驱动机构的静态磁路分析(西南科技大学曹剑)。

8、 See Air Circuit Breaker, Main Breaker, Molded Case Circuit Breaker and Power Circuit Breaker.

(见空气线路断路器、主开关、塑壳线路断路器等)。

9、 The leakage circuit breaker of utility model has the advantages of reduced volume and low production cost.

该漏电断路器具有体积减小,生产成本低等优点。

10、 In order to prevent fire effectively, fire automatic protection type residual current circuit breaker was developed.

为了有效预防火灾,开发了火灾自动保护型漏电断路器。

11、 At present, the back commutation phenomena worsen the performance of the current limiting circuit breaker.

目前背后击穿现象降低了开断性能.

12、 The circuit breaker after getting command from the protective relay, disconnects only the faulted element.

从后得到的保护继电器命令断路器, 只有断开故障因素.

13、 Practically, most distribution feeders are open ring systems with single circuit breaker configuration.

实际上, 大多数配电馈线开放环系统与单断路器配置.

14、 Feeder Circuit Breaker See Distribution Circuit Breaker.

馈电线路开关见 “ 配电线路开关 ” .

15、 When avoltage surge occurs , it activates a circuit breaker in the surge protector , protecting the computer system.

电压浪涌发生时, 就会激活浪涌电压保护器中的断路器, 从而保护计算机系统.

16、 A line contactor or shunt trip circuit breaker must be installed for safety reasons.

出于安全原因, 必须安装线路接触器或并联跳闸线路断路器.

17、 Green pilot light mounted on inner door. One for each circuit breaker.

绿色指示灯安装在内层门上. 每个断路器都有一个指示灯.

18、 On Maximum Openg Speed at Separating Instant of Circuit Breaker and Analyiss of Influential Factors.

断路器最大刚分速度的论证及其影响因素的分析.

以上是简答网为您整理的circuit-breaker怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于circuit-breaker的用法、circuit-breaker的释义、circuit-breaker的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/circuit-breaker>